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Voorbereiden ALV 6 december 

Belangrijkste punt van deze bestuursvergadering was de voorbereiding van de ALV. De stukken 

hiervoor zijn inmiddels verzonden. Mede als het gevolg van het vertrek van een aantal coördinatoren 

hebben niet alle werkgroepen plannen kunnen in sturen. Daar doen we even een pas op de plaats. 

(zie ook volgend punt). Het voorstel is om voor volgend jaar de contributie niet te verhogen. We 

volgen hierin het advies van IVN landelijk. Irma Brugmans heeft (helaas) laten weten niet verkiesbaar 

te zijn voor een 2e termijn als secretaris. Een groot deel van het jaar is ze weg, waardoor dit lastig is 

te combineren met haar rol als secretaris. Ook hiervoor worden geïnteresseerden verzocht zich aan 

te melden. Een rol als secretaresse is ook beschikbaar. In dat geval word je geen bestuurslid, maar 

houd je t.b.v. het bestuur de mailbox bij en maak je verslagen van de bestuursvergaderingen. 

Geïnteresseerden kunnen zich aanmelden bij voorzitterivnalphenaandenrijn@ivn.nl. 

 

Organisatorisch 

Zoals vermeld hebben een aantal werkgroepen op dit moment geen vaste coördinator meer. Dit geldt 

voor de Vlinderwerkgroep, IVN-info, Planologie en Milieu en Communicatie. Joost van Beek en Stef 

Strik nemen a.i. de honneurs waar voor de Vlinderwerkgroep en Irma Brugmans a.i. voor de 

werkgroep Communicatie. Het ontbreken van een coördinator voor de werkgroep IVN-info heeft met 

name consequenties voor de coördinatie van de inzet van de kramen. Geïnteresseerden hiervoor 

kunnen zich aanmelden bij secretarisivnalphenaandenrijn@ivn.nl. 

 

Allerlei 

- Op 7 januari is weer de nieuwjaarsbijeenkomst met BC en de traditionele 

Nieuwjaarswandeling. 

- De stichting kinderboerderijen heeft plannen om de locatie in Park Zegersloot te revitaliseren. 

Er is o.a. een werkgroep educatie. Namens IVN Alphen aan den Rijn sluit Maarten 

Hooghiemstra daarbij aan.  

- Van de Natuurgidsenopleiding (NGO) is een evaluatie gemaakt en zijn verbeterpunten 

vastgesteld voor zowel IVN Alphen aan den Rijn als het IVN-cursushuis. De volgende NGO 

wordt gepland voor voorjaar 2027. De voorbereidingen daarvoor worden dan getroffen in 

2026 (geen overlap met jubileumactiviteiten). 

- De jubileumcommissie is versterkt met Claudia Wenker. Zij is IVN-lid en werkzaam als 

projectmanager bij de Gemeente Alphen aan den Rijn. De jubileumcommissie heeft ook een 

eigen emailadres: ivnalphen50@gmail.com. 

- De gemeente heeft laten weten dat de Fietsbrug over het Aarkanaal pas in voorjaar 2025 

wordt opgeleverd. De ondergrond is nog niet stevig genoeg. 

 

Voor in de agenda 

6 december – Algemene Ledenvergadering najaar 

7 januari – Nieuwjaarswandeling/bijeenkomst 

17 januari – volgende bestuursvergadering 

16 maart – vrijwilligerscafé 

27 maart – coördinatorenoverleg 

8 mei – Algemene Ledenvergadering voorjaar 
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